## Лум велеш

Кÿрен шинчатым ончалаш Лÿдам вуемым нöлталаш. Чонем шижеш: шÿмет пыртка, Эрталше жапым шарныкта.

А лум велеш, пöрдеш, модеш, Шыман кок тÿрвым шупшалеш, Шыман кок тÿрвым шупшалеш, Эре пырля лияш ÿжеш.

Ала тыгак вашлийын порын, Кидетым вачышкем пыштет? Ала тыгак ласкан ончалын, Лыжга йўк дене пелештет?

А лум велеш, пöрдеш, модеш, Шыман кок тÿрвым шупшалеш, Шыман кок тÿрвым шупшалеш, Эре пырля лияш ÿжеш.

Тек ныжыл сем чонет почеш, Тек чоныштет тулсем шочеш. Пиал корнат кужу лиеш, Йöратымаш тек пеледеш.

А лум велеш, пöрдеш, модеш, Шыман кок тÿрвым шупшалеш, Шыман кок тÿрвым шупшалеш, Эре пырля лияш ÿжеш. To look into your brown eyes,
I fear to raise my head.
Inside I feel: your heart is racing,
Reminding of the time that is going by.

And the snow is falling, whirling, playing, It gently kisses us on the lips, It gently kisses us on the lips
Asking to stay together forever.

Or is it for nothing that meeting me amiably, You lay your hand on my shoulder? Or is it for nothing that looking at me gently, You speak with a tender voice?

And the snow is falling, whirling, playing, It gently kisses us on the lips, It gently kisses us on the lips
Asking to stay together forever.

So let the sweet melody open up your heart, Let the fire ignite in your soul. And may the roads of happiness be long, May the love blossom.

And the snow is falling, whirling, playing, It gently kisses us on the lips, It gently kisses us on the lips
Asking to stay together forever.

(adapted from https://lyricstranslate.com/en/lum-vele%C5%A1-snow-falling.html)